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P R O T O K Ó Ł  NR LXII/23 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna 115 A  

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 26 czerwca 2023 roku 

czas trwania od 1500 do 1632 

  

W obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Otwarcia LXII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował, 

że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z 

wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza 

Gminy, Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza Dobiegniewa,  Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, Panią Dyrektor Celowego Związku Gmin SGO5 Natalię Mitrut, Panią Agnieszkę 

Walendzik Prezesa PUK „Komunalni”, Panią Marlenę Pawłowską Dyrektora CUW, Panią 

Elżbietę Moś Dyrektora GZSZ, Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektora Przedszkola, Barbarę 

Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego, kierowników jednostek oraz sołtysów i radnych nowo 

wybranego Przewodniczącego Zarządu Osiedla Dobiegniew Pana Zdzisława Pajdowskiego.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie udzielił głosu Panu Sołtysowi 

Waldemarowi Grzankowskiemu. Waldemar Grzankowski wręczył Pani Burmistrz medal 

honorowy członka stowarzyszenia. Podziękował za wsparcie w działaniu.  

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz podziękowała i powiedział, że czuje się wyróżniona.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 
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4 Jolanta Kadler TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny   

12 Leszek Wieczór TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK 26.06.2023 15:07 Obecny 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

i wnioskował o wprowadzenie do punktu 2 porządku obrad uchwały  8.7.wystąpienia gminy 

Dobiegniew ze Stowarzyszenia LGD Brama Lubuska oraz 8.8. Zmian do strategii rozwoju 

gminy na lata 2018-2028 i punktu 9.00 opinia w sprawie zmiany godzin połączeń 

autobusowych na linii Dobiegniew - Drezdenko. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji . 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Wystąpienia gminy Dobiegniew ze Stowarzyszenia LGD Brama 

Lubuska. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 15:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 
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2 Joanna Grabia TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny   

12 Leszek Wieczór TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK 26.06.2023 15:15 Obecny 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian do strategii rozwoju gminy na lata 2018-2028 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 15:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 14 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 
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9 Andrzej Muszyński TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny   

12 Leszek Wieczór TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: opinii zmiany godzin połączeń autobusowych na linii Dobiegniew - 

Drezdenko. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 15:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 14 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny   

12 Leszek Wieczór TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK 26.06.2023 15:16 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK 26.06.2023 15:17 Obecny 
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Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 15:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny   

12 Leszek Wieczór TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK 26.06.2023 15:18 Obecny 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności burmistrza między sesjami. 

4.   Wnioski i zapytania.  

5.   Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dobiegniew za lata 2021-

2022. 
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6.    Informacja na temat przygotowań do Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju Piłki 

Nożnej Dobiegniew CUP 2023 rok. 

7.   Informacja na temat przygotowań obiektów turystycznych do sezonu letniego.  

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

8.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2033.  

8.3. ustalenia czasu pracy bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobiegniew.  

8.4. ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Ługi.  

8.5. ustalenia przebiegu drogi gminnej Słonów-Ługi. 

8.6. zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100507F (ul. Kardynała Wyszyńskiego).  

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

10. Komunikaty.  

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

✓ Dnia 30 maja odbyły się wybory Przewodniczącego Zarządu Osiedla. Tego samego dnia 

odbyło się spotkanie Lokalnej Grupy Działania ,,Blisko Natury”. To jest nasza grupa, która 

działa na trenie naszego powiatu strzelecko-drezdeneckiego w ramach, której będziemy 

pozyskiwać środki z Unii Europejskiej dla samorządów, przedsiębiorców i organizacji 

pozarządowej, 

✓ Dnia 31 maja odbyło się Kierownictwo Urzędu gdzie rozmawialiśmy na temat inwestycji, 

które realizujemy, ale także o planach, które chcemy wdrażać przy następnych konkursach 

ogłaszanych ze środków rządowych jak i z unijnych. Tego samego dnia uczestniczyłam w 

zarządzie Celowego Związku Gmin SGO5, 
 

✓ Dnia 01 czerwca odbył się Dzień Dziecka. Zawsze wspólnie organizowany. Bardzo 

serdecznie dziękuję Pani Dyrektor i pracownikom Centrum Kultury, ale także GZSZ Pani 

dyrektor i wszystkim nauczycielom, którzy się angażują w organizację tego święta, Pani 

Dyrektor i pracownikom ,,Baśniowa Krain”, Pani Dyrektor i pracownikom Żłobka Gucio. 

Dzień Dziecka był z podziałem na grupy wiekowe, część osób była nad jeziorem Wielgie, 

część na plaży nad jeziorem Osiek. Bardzo serdecznie dziękuję za tą organizację.  



7 
 

✓ Dnia 02 czerwca uczestniczyłam na Walnym Zgromadzeniu Lokalnej Grupy Działania 

,,Blisko Natury”, 
 

✓ Dnia 3 czerwca w Drezdenecku odbyły się powiatowe zawody straży sportowo - 

pożarnicze. Uczestniczyli strażacy dwie nasze drużyny OSP Dobiegniew w połączeniu z 

OSP Chomętowo. To był cykl wydarzeń na boisku w Drezdenku,   

✓ Dnia 4 czerwca w Muzeum odbyło się spotkanie kadry zarządzającej projektem, który 

jeszcze realizujemy to jest projekt ,,Rozbudowa i przebudowa Muzeum 

Woldenberczyków” na rzecz współpracy trans granicznej. Dalej pracujemy jeszcze nad 

wystawą, nad materiałami, które z projektu chcemy zakupić - publikacje, tomik poezji 

obozowej, album zdjęciowy, urządzenia, które będą obsługiwały turystów i 

odwiedzających Muzeum. Pan dr Słowiński pracuje nad wystawą i korygujemy punkty, 

które Rada Miejska dostała do analizy naszego mieszkańca. Wszystkie te uwagi 

analizujemy z historykiem pod kątem wydarzeń historycznych i tam gdzie można to 

poprawić to oczywiście to poprawiamy, 
 

✓ Dnia 05 czerwca podpisałam umowę wspólnie z Panią Skarbnik to jest umowa na dotacje 

celowe na zakup drzewek i sadzonek młododajnych. Będziemy takie nasadzenia 

wykonywać na drodze od Osieka do Ługów na całej promenadzie czyli ulica Spacerowa, 

Wodna i wzdłuż Muzeum. Dostalismy na to dofinansowanie 10% wkładu własnego. 

Będziemy robić kampanie żeby wspólnie z mieszkańcami takie drzewa posadzić. Tego 

samego dnia podpisałam umowę na modernizację drogi w miejscowości Radęcin. To jest 

droga prowadząca na plażę Radęcin. Drogę tą wykonamy do końca tego roku.  

✓ Dnia 06 czerwca podpisałam umowę na wykonanie drogi gminne to jest ulica Akacjowa, 

mamy wyłonionego wykonawcę, 

✓ Dnia 07 czerwca podpisałam umowę na wykonanie zadania wykonanie instalacji 

centralnego ogrzewania w budynkach Nr 29 i 30 przy ulicy Gdańskiej w Dobiegniewie z 

podłączeniem do sieci cieplnej. To jest projekt gdzie kilkokrotnie konsultowaliśmy z 

mieszkańcami. Wygrała firma Pana Krzysztofa, która wykonywała już  modernizację 

kotłowni przy ulicy Mickiewicza. Tego samego dnia gościliśmy Wizytę Studyjną w 

ramach projektu Marszałka Województwa zachodnio pomorskiego ,, Ekonomia Społeczna 

Kluczem do Sukcesu”. Było u nas 30 osób, wspólnie z Panią Sekretarz rozmawialiśmy na 

temat rewitalizacji społecznej w Dobiegniewie. To, co z rewitalizacji udało nam się 

wykonać co jest jeszcze w trakcie co jeszcze przed  nami. Bardzo duże zainteresowanie 

naszym projektem. Zadałam pytanie dlaczego Dobiegniew? Dlatego, że jesteśmy małą 

gminą, jesteśmy znani w całym naszym kraju są znane nasze dokonania rewitalizacyjne, a 

szczególnie te , które dotyczą mieszkańców . Obecna była także Pani Kierownik Centrum 
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Integracji Społecznej, bo nie jest tak prosto aktywizować mieszkańców żeby ponownie 

wrócili na rynek pracy, rozmawialiśmy o projektach, które mamy zrealizowane, które są w 

trakcie, 

✓ Dnia 09 czerwca uczestniczyłam wraz z pracownikami Urzędu Miejskiego w pogrzebie 

naszego byłego Burmistrza Kazimierza Błaszczyka. Serdecznie chciałabym podziękować 

Pani Sekretarz, wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego, Panu Przewodniczącemu i 

Radnym Rady Miejskiej , Sołtysom. To jest taki dzień gdzie powinniśmy okazać szacunek, 

zrozumienie,  

✓ Dnia 10 czerwca odbył się Dzień Dziecka, jak co roku organizowany przez PZŁ Sandacz 

nad jeziorem Wielgie. Dzień Dziecka, który cieszy się dużym powodzeniem. Mamy dużo 

młodych osób, które się pasjonują wędkarstwem, a później Dzień Dziecka w Ostrowcu 

bardzo serdecznie dziękuję Panu Sołtysowi, ale także Radzie Sołeckiej, wszystkim, którzy 

angażowali się w ten Dzień Dziecka, 

✓ Dnia 11 czerwca jak co roku w Ługach XIX Piknik Klubów Seniora ,,I Znów Zakwitły 

Jabłonie”. Bardzo serdecznie dziękuję Pani Sołtys Annie Wojtaszek i wszystkim osobom i 

Radzie Sołeckiej. Jest to duże wydarzenie prawie 20 Klubów Seniora zjechało do Ługów 

trzeba tymi osobami się zaopiekować, ale też cały proces przygotowania do tego pikniku. 

W przyszłym roku jubileuszowy XX  z Panią Dyrektor Centrum Kultury mamy już pewne 

pomysły na przyszły rok chcemy te Kluby jakoś zaskoczyć jakąś niespodzianką. Jest to 

piękna integracja uczestniczą w tym nie tylko mieszkańcy Ługów, ale także naszej całej 

Gminy, 

✓ Dnia 13 czerwca odbyła się Komisja Rewizyjna Stowarzyszenia Pro Europa Viadrina w 

Gorzowie współpracujemy z tym Stowarzyszeniem w ramach tego Stowarzyszenia 

odbywają się polsko-niemieckie spotkania, Dobiegniew CUP, Seniorzy, Wędkarze.  

✓ Dnia 14 czerwca odbyła się uroczystość Jubileusz 65- lecia - Żelazne Gody naszych 

mieszkańców. W moim imieniu była Pni Skarbnik i Pani Izabela Pacana były złożyć  

najserdeczniejsze życzenia,  

✓ Dnia 14 czerwca odbyła się Wojewódzka Rada Dialogu Społecznego rozmawialiśmy o 

finansowaniu Domów Pomocy Społecznej i szeroko rozumianej opieki społecznej. Jako 

Burmistrz Dobiegniewa podnosiłam fakt, iż z mocy ustawy, która się zmieniła, że rząd i 

mieszkaniec finansowany był pobyt mieszkańca w Domu pomocy Społecznej, później się 

to zmieniło. Zwracaliśmy na to uwagę. Wszystkie nasze wnioski zostały zapisane, 

✓ Dnia 15 czerwca spotkałam się z Panią dyrektor Stowarzyszenia Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości przyjęła gratulacje jako nowy dyrektor , ale mamy też pewien pomysł , 

który wspólnie ze Stowarzyszeniem chcemy zrealizować w przyszłym roku będzie on 
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dotyczył przedsiębiorców, ale też chcemy w to wpleść ekonomie społeczną czyli wszystkie 

Fundacje i Spółdzielnie, które działają, ale nie tylko na terenie gminy Dobiegniew, ale 

także całego powiatu strzelecko-drezdeneckiego, 

✓ Dnia 16 czerwca uczestniczyłam na zaproszenie Ósmoklasistów Balu w GZSZ w 

Dobiegniewie. Bardzo serdecznie dziękuję uczniom za to zaproszenie. Jest to wartość 

dodana gdzie się mogę spotkać z młodzieżą i porozmawiać o tym, jaka jest przed nimi 

przyszłość, ale przede wszystkim o tym, aby pozostali w naszej szkole średniej w 

Dobiegniewie zarówno w Liceum Ogólnokształcącym jak w Szkole Branżowej, bo to dla 

nich jest stworzona ta szkoła, 

✓ Dnia 17 czerwca z Seniorami wzięłam udział w spotkaniu integracyjnym posoko-

niemieckie spotkanie na terenie Gminy Golzow. To jest takie spotkanie gdzie nasi 

Seniorzy jadą w odwiedziny. Spotkałam się z Dyrektorem Tinokreps i rozmawialiśmy o 

następnych projektach polsko-niemieckich, które chcemy w przyszłości realizować, 

✓ Dnia 18 czerwca z UKS Żagiel z Gorzowa Wlkp. organizujemy Regaty Żeglarskie, była to 

druga edycja gościliśmy Czechów, 

✓ Dnia 19 czerwca odbyły się Komisje Rady Miejskiej Społeczno-Oświatowa i Finansowo-

Gospodarcza, 

✓ Dnia 20 czerwca odbyła się Komisja Rewizyjna. Tego samego dnia uczestniczyłam w 

Jubileuszu Setnej Rocznicy Urodzin naszej mieszkanki. Byłam pod wielkim wrażeniem tej 

osoby. Jest w świetnej kondycji w świetnym zdrowiu takie urodziny są rzadkością w 

naszej Gminie, 

✓ Dnia 21 czerwca uczestniczyłam w uroczystości zakończenia edukacji przedszkolnej klas 

,,0” w grupie Misie w przedszkolu ,,Baśniowa Kraina w Dobiegniewie”. To było 

niesamowite. Tak przepięknie były przygotowane dzieci do występu artystycznego, że 

łezka się w oku kręci, ale wykonanie tanga przez dzieci przedszkolaków to łezka się w oku 

kręci. Koniecznie muszę dobudować salę na występy dla dzieci te występy są cudowne, 

trzeba je pokazywać wszystkim. Żegnaliśmy również Panią Wioletkę Ubych, która odeszła 

na emeryturę, przepięknie dzieci pożegnały w cudowny sposób. Miałam również 

przyjemność uczestniczenia w zakończeniu roku zerówki w GZSZ .Tego samego dnia 

odbyła się Rada Nadzorcza Wspólników Przedsiębiorstwa PUK Komunalni z Panią Prezes 

omawiałyśmy perspektywy rozwoju spółki, ale też nowe wyzwanie, nowe inwestycje, 

które chcemy wspólnie ze spółką realizować. Tego dnia również odbyła się II Wizyta 

Studyjna w ramach projektu Marszałka Województwa zachodnio pomorskiego II tura 30 

osób do nas przyjechała, 

✓ Dnia 22 czerwca w Słońsku odbyło się posiedzenie Stowarzyszenia Pro Europa Viadrina. 
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✓ Dnia 23 czerwca uczestniczyłam w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w GZSZ w 

Dobiegniewie. To zawsze jest podniosły element przekazania sztandaru, ale pięknie nam 

się to realizuje z podziałem na trzy grupy wiekowe, czyli najpierw klasy 1-3, później ulica 

Poznańska, potem 4-6. Dzieci wyróżnionych jest bardzo dużo nie tylko stypendia 

Burmistrza, ale też nagrody Burmistrza, a także Rady Rodziców to bardzo cieszy i 

jesteśmy, jako Samorząd Dobiegniewski z tego zadowoleni, 

✓ Dnia 24 czerwca w sobotę uczestniczyłam w zakończeniu sezonu Kulturalnego w Centrum 

Kultury w Dobiegniewie to była pierwsza taka uroczystość zorganizowana w naszym 

Muzeum. Dziękowaliśmy wspólnie z Panią dyrektor instruktorom, Pani Grażynce z 

biblioteki. Dzieci występują przepięknie. Tego samego dnia Dzień Dziecka w Osieku, 

dziękuję Pani Sołtys, Radzie Sołeckiej za organizację i Strażakom Ochotnikom. Noc 

Świętojańska w Słowinie nasza sztandarowa impreza, którą od wielu lat jest organizowana. 

Dziękuję Sołtysowi i Radzie Sołeckiej za organizację. 

 

Ad.4. Wnioski i zapytani.  

Bartosz Jabłoński radny – zapytał o temat Zespołu Szkół w Dobiegniewie remont.  

Bernard Szyrwiński radny - zapytał o naprawienie dziury przy ulicy Poznańskiej i Polnej na 

krzyżówce, uszczerbek jest dosyć duży. Pytanie odnośnie ulicy Dąbrowskiego czy już był 

przetarg, czy ktoś został wyłoniony?  

Joanna Grabia radna - prosiła, żeby w Słonowie był bardziej widoczny zakręt, jedna strona 

nie posiada wogóle pobocza na zakręcie przy drewnianym domku.  

Dariusz Majowicz radny - zwrócił uwagę na pojemniki do selektywnych odpadów, zdarza się, 

że są brudne, chodzi o pojemniki przy ulicy Słowackiego. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady - zapytał Panią Kierownik SGO5 Natalię Mitrut, 

jaka była przyczyna podwyżki za nieczystości. Czy nasi mieszkańcy uiszczają swoje 

należności w terminie, czy jakieś zadłużenie mieszkańców rośnie?  

 Pani Natalia Mitrut Kierownik CZG SGO5 - poinformowała, że od 1 czerwca jest nowa 

stawka za odpady 36 zł od mieszkańca, podwyżka pierwszy raz nie wiąże się ze zmianą 

operatora, przyczyny są inne mamy trzy filary, które zadecydowały o tym, że ta stawka się 

zmieni pierwszym jest zmiana warunków, w którym realizujemy swoja usługę. Jak wiemy 

wszystkich to dotyka inflacja w Polsce i wojna na Ukrainie ma wpływ na szereg czynników 

koszto twórczych takich jak cena paliwa, generowanie ilości odpadów przez mieszkańców, 

koszty administracyjne funkcjonowania systemu także wzrosły znacząco. Trzecim filarem są 

inwestycje nowy PSZOK. Jeżeli chodzi o płatności od mieszkańców. Związek bazuje na 

bardzo dobrym poziomie ściągalności bieżących, ponieważ jest na poziomie 88% wpłat od 
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wszystkich. Od roku zauważyliśmy lekki spadek ściągalności, ale staramy się ten poziom 

utrzymać. Co do tematu mycia pojemników od paru lat po rozmowach z zarządcami bądź 

osobami, którzy mieszkają w wielo lokalach tłumaczę, że od trzech lat mamy inaczej 

skonstruowane założenia, ponieważ tego mycia nie ma. Mycie pojemników było w latach 

2018-2020, natomiast te pojemniki nie były dokładnie umyte, tylko opłukane wodą, 

posiadanie tego sprzętu było koszto twórcze, zrezygnowaliśmy z takiej usługi, ponieważ 

znacznie podnosiła koszty, a nie dawała żadnych rezultatów. Od trzech lat jest taki zapis, 

który mówi, że jeżeli jakiś pojemnik nie spełnia standardów sanitarnych to należy to zgłosić 

do Związku SGO5, a firma go wymieni na nowy, umyty.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady - zapytał czy po podwyżce rabat za kompostowniki 

został podniesiony?  

Pani Natalia Mitrut Kierownik CZG SGO5 - poinformowała, że w tamtym roku była 

zmieniona ulga za kompostowanie z 4 zł od nieruchomości na 4 zł od osoby, została ta sama 

ulga. Gmina Dobiegniew ma najwięcej ze wszystkich gmin zadeklarowanych 

kompostowników.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Gmina zobowiązała się do realizacji 

wykonać przyłącze wody do Pszoku. Musimy z Panią Kierownik oznaczyć, w którą stronę 

jest Pszoku żeby mieszkańcy wiedzieli. Gmina Dobiegniew przekazała działkę pod budowę 

Pszoku.  

Ad.5. Raport z wykonania Ochrony Środowiska dla Gminy Dobiegniew za lata 2021-2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.6. Informacja na temat przygotowań do Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju 

Piłki Nożnej Dobiegniew CUP 2023 rok.  

Marcin Pawłowski Kierownik Referatu KSTR zaprosił na Dobiegniew CUP 1 lipca o 

godzinie 7: 45 na otwarcie turnieju oraz zakończenie na godzinie 17:00.  

Następnie poinformował, że jest to 28 Edycja Turnieju Dobiegniew CUP odbędzie się 1 lipca 

jako impreza jednodniowa. Do turnieju zgłosiło się 30 drużyn w trzech kategoriach 

wiekowych najmłodsza to Żak ta starsza to Orlik, kolejna Młodzik, łącznie będzie 450 

uczestników, 30 drużyn z tego 4 drużyny z Ukrainy, goście z Ukrainy przyjeżdżają wcześniej 

będą zakwaterowani w szkole przy ulicy Gdańskiej, kilka drużyn też przyjedzie na dłuższy 

pobyt do Dobiegniewa będą pomieszkiwać w szkole przy ulicy Gdańskiej będą korzystać ze 

stołówki szkolnej przez tydzień będą mieli formę obozu, a 1 lipca w dniu turnieju będą 

uczestniczyć w turnieju. Rozgrywki prowadzone będą na czterech boiskach w Dobiegniewie. 

Rozpoczną się w sobotę rano o 7: 45 nastąpi powitanie drużyn, otwarcie turnieju i rozgrywki 

potrwają do godziny 16: 00, a o godzinie 17: 00 odbędzie się uroczysta ceremonia wręczenia 
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nagród zakończenia turnieju. Po turnieju odbędzie się impreza muzyczna na plaży nad 

jeziorem Osiek, jako element rozrywkowy łączący dwie imprezy, czyli Dobiegniew CUP i 

rozpoczęcie lata w formie imprezy rozrywkowej muzycznej.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała odnośnie imprezy Euforii Dźwięku na 

Osieku. Nasze służy będą dbały o bezpieczeństwo, przygotujemy mapkę, która się pojawi na 

naszych stronach gdzie będą zlokalizowane parkingi i jak mieszkańcy będą się poruszali i 

samochodami i pieszo. Ten odcinek od przejazdu Mickiewicza na samą  plażę Osiek to będzie 

tylko ruch pieszy w stronę na imprezę, a z powrotem samochody będą wyjeżdżały na 

wysokości Urszulanki. Mamy do dyspozycji trzy parkingi. To jest impreza zgłoszona, jako 

masowa. Mamy zgody policji, strażaków, pogotowia ratunkowego i sanepidu. Mamy firmę 

ochroniarską 27 ochroniarzy, którzy będą pilnowali ładu i porządku na terenie całej imprezy.  

Dwa słowa jeszcze na temat nie miłych komentarzy na temat Dobiegniew CUP, jako to 

Burmistrz Dobiegniewa zniszczyła turniej. Wszystkie osoby chętne zapraszam do organizacji 

turnieju , każdy może się zgłosić, my jesteśmy komitetem organizacyjnym otwartym, jeżeli 

ktoś ma inne pomysły, chce wprowadzić jakieś innowacje, czy inaczej organizować ten 

turniej to bardzo serdecznie zapraszam, ale nie mailowo tylko osobiście, przyjść zaangażować 

się popracować, zaznajomić się z cała otoczką organizacji tego turnieju. 

Bartosz Jabłoński radny – zapytał o modernizację linii kolejowej.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jest modernizowana ulica Mickiewicza w 

stronę przejazdu kolejowego następują prace, za niedługo będą głębokie wykopy, jeszcze 

przed nami zamknięcie przejazdu kolejowego na trasie Nr 22 będzie to się odbywało 

wahadłowo, ale w weekendy będzie całkowite zamknięcie tego przejazdu, ruch pójdzie ulica 

Mickiewicza, która też jest w remoncie. Każda inwestycja jest po to żeby zmodernizować to, 

co mamy. Od wielu lat słyszeliśmy narzekania na ulicę Mickiewicza. Powiat stanął na 

wysokości zadania, wykonano dokumentację, pozyskano środki, więc przyszedł czas żeby tą 

ulice też zmodernizować. Z mocy tych wszystkich utrudnień organizujemy ten turniej 

piłkarski w takim wydaniu.  

Ad.7. Informacja na temat przygotowań obiektów turystycznych do sezonu letniego stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Marcin Pawłowski Kierownik Referatu KSTR – poinformował, że na plaży w tym roku po raz 

pierwszy funkcjonuje na plaży nad jeziorem Osiek pełno sezonowe kąpielisko gminne, na 

którym dyżur prowadzi czterech ratowników Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego. Jest to kąpielisko całosezonowe. Badaniem jakości wody zajmuje się sanepid 

Drezdenko wydali opinię pozytywną, następne próbki będzie pobierała firma prywatna i 

będziemy te próbki przesyłać do sanepidu w celu weryfikacji na bieżąco jakości wody.  
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Ad.8. Podjęcie uchwał. 

➢ Ad.8.1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

➢ Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały na Komisjach Stałych 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, które odbyły się 19 i 20 czerwca br.   

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:17 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:17 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:17 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:17 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:17 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:17 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:17 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:17 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:17 

9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:17 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:17 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:17 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:17 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:17 
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15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:17 

 

Ad.8.2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2033.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2033.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 14 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:18 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:18 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:18 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:18 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:18 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:18 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:18 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:18 

9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:18 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:18 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:18 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:18 
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14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:18 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:18 

 

Ad.8.3. Uchwała w sprawie ustalenia czasu pracy bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobiegniew.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia czasu pracy bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:19 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:19 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:18 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:19 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:19 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:19 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:19 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:19 

9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:19 
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10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:19 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:19 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:19 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:19 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:19 

 

Ad.8.4.Uchywała w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Ługi.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Ługi. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:20 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:20 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:20 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:20 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:20 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:20 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:20 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:20 

9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:20 
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10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:20 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:20 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:20 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:20 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:20 

 

Ad.8.5.Uchywała w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej Słonów-Ługi.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej Słonów-Ługi.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:20 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:20 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:20 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:20 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:20 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:20 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:20 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:20 

9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:21 
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10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:21 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:20 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:20 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:20 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:20 

 

Ad.8.6.Uchywała w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100507F ( ul. Kardynała 

Wyszyńskiego). 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100507F ( ul. Kardynała 

Wyszyńskiego). 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:21 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:22 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:21 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:21 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:21 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:21 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:21 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:21 
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9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:22 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:21 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:21 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:21 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:21 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:21 

 

Ad.8.7.Uchywała w sprawie wystąpienia Gminy Dobiegniew ze STOWARZYSZENIA LGD 

BRAMA LUBUSKA.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wystąpienia Gminy Dobiegniew ze STOWARZYSZENIA LGD 

BRAMA LUBUSKA.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:22 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:22 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:22 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:22 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:22 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:22 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:22 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:22 
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9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:22 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:22 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:22 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:22 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:22 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:22 

 

Ad.8.8.Uchywała w sprawie zmian do Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-

2028. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian do Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-

2028 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:23 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:23 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:23 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:23 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:22 

6 Marek Kowalczyk Za 26.06.2023 16:23 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:22 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:23 
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9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:23 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:23 

11 Andrzej Świątkowski NIE Nieobecny 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:22 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023 16:23 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:23 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:22 

 

9. Opinia w sprawie zmiany godzin połączeń autobusowych na linii Dobiegniew -Drezdenko 

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie odczytał pismo, 

jakie wpłynęło do Rady i odpowiedź Rady. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady 

poinformował, że opinia Rady jednogłośnie jest przeciwko zmianie godzin kursowania 

autobusów na trasie Dobiegniew - Drezdenko. Pismo oraz odpowiedź Rady stanowi załącznik 

do protokołu.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: opinii zmiany godzin połączeń autobusowych na linii Dobiegniew 

– Drezdenko. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.06.2023 16:27 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.06.2023 16:28 

2 Joanna Grabia Za 26.06.2023 16:28 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.06.2023 16:28 

4 Jolanta Kadler Za 26.06.2023 16:28 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.06.2023 16:28 
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6 Marek Kowalczyk Za 28.03.2022 16:28 

7 Paweł Łysiak Za 26.06.2023 16:28 

8 Dariusz Majowicz Za 26.06.2023 16:28 

9 Andrzej Muszyński Za 26.06.2023 16:28 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.06.2023 16:28 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ---------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 26.06.2023 16:28 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.06.2023  16:28 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.06.2023 16:28 

15 Urszula Woszczyk Za 26.06.2023 16:28 

 

Ad.10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Sylwia Łaźniewska Burmistrz odpowiedziała na pytanie radnego Bartosza Jabłońskiego w 

sprawie GZSZ w Dobiegniewie - poinformowała, że z Panią Dyrektor GZSZ w Dobiegniewa 

zrobiły analizę, obeszły teren tych budynków, mają przedstawioną dokumentację, którą chcą 

wykorzystać na potrzeby remontu w dwóch budynkach ta dokumentacja podzielona jest na 

trzy etapy i jednym z tych etapów jest zagospodarowanie przestrzenne wokół szkoły na 

Gdańskiej. Jeszcze nie ma środków, żeby tą dokumentację wykonać, chciałabym tu uzyskać 

jakiekolwiek dofinansowanie. Przed nami jest subwencja rozwojowa, to wsparcie dla 

samorządów na, które czekamy nie wiem, kiedy je otrzymamy, jeżeli otrzymamy takie 

wsparcie to zobaczymy jaka to będzie kwota i na pewno przystąpimy do któregoś etapu, jeżeli 

chodzi o GZSZ. Teren wokół szkoły przy ulicy Gdańskiej zgodzę się, ale pilna potrzebą jest 

dach. Dach przeciekający na łączniku z nową dobudowana częścią w sali świetlicowej są już 

duże zacieki trzeba temu zapobiec, ale zgadzam się, że teren wymaga modernizacji. 

Będziemy wykonywać któreś z trzech dokumentacji, ale pewnie to będą etapy. Jeżeli 

znajdziemy na to środki to na kolejnych sesjach powiadomię, która potrzeba jest najpilniejsza 

i na ta będzie robiona dokumentacja. Żeby złożyć jakiekolwiek dofinansowanie czy z 

polskiego łady czy ze środków Unii Europejskiej trzeba mieć kosztorys, jakie koszty, czy 

remontowe, czy ogólnobudowlane, jaka kwota od tego musimy zacząć. GZSZ jest 

priorytetem, teraz przyjdzie czas na modernizację, remonty w szkołach.  Prosi się Aula też ma 

bardzo duży potencjał, proszę się też klasy na Gdańskiej świetlica dla dzieci jest do pilnego 

remontu, trzeba wymienić okna.   
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Sylwia Łaźniewska Burmistrz odpowiedziała na zapytanie radnego Bernarda Szyrwińskiego 

Pani Magda zajmie się tą sprawa i dziura będzie załatana. Jeżeli chodzi o ulicę Dąbrowskiego 

składaliśmy wniosek do programu inwestycji strategicznych na zadanie ,, Przebudowa ulicy 

Słowackiego, Asnyka i Dąbrowskiego. Ogłosiliśmy pierwszy przetarg dostaliśmy na to 

wsparcie około pięciu milionów, ogłosiliśmy pierwszy przetarg dziewięć osiemset, 

zmieniliśmy zakres tej inwestycji w polskim ładzie taka zgodę polskiego ładu otrzymaliśmy i 

wykonamy część zadania.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz odpowiedziała na zapytanie radnej Joanny Grabi  

poinformowała, że Pani Magda podjedzie zobaczy jak to jest w pasie drogowym 

posprzątamy, wyczyścimy te krzaki. Bezpieczeństwo jest dla naszych mieszkańców 

najważniejsze.  

Joanna Grabia – radna podziękowała za zaklejenie dziur  od kościoła do  numerów trzydzieści 

parę.  

Następnie Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk – odczytał petycję, jaka wpłynęła do 

Rady Miejskiej w sprawie podjęcia uchwały o zakazie pływania łodziami o spalinowym na 

napędzie mechanicznym w tym skuterów wodnych na jeziorze Wołogoszcz Duży (z 

uwzględnieniem w razie konieczności korzystania ze sprzętu przez ochotniczą Straż Pożarną). 

Petycja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.11. Komunikaty. 

Sylwia Łaźniewska Burmistrz – zaprosiła na Dobiegniew CUP i imprezę otwierająca 

wakacje. 15-16 lipca Pan Sołtys Głuska zaprasza na Dni Głuska. Dnia 28-29 sierpnia Watra 

Łemkowska w Ługach. Dnia 06 sierpnia zawody kolarskie w Chomętowie. Dnia 12 sierpnia 

XV Edycja Placka Drożdżowego w Radęcinie. Dnia 20 sierpnia Gminne Święto Plonów, 

czyli Dożynki Gminne w Dobiegniewie.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała o przebudowie linii kolejowej Poznań 

Szczecin, że wejście na peron jest za przejazdem kolejowym, nowym chodnikiem gdzie jest 

wybudowany wzdłuż torów kolejowych z peronu drugiego odjeżdżają pociągi.  Nawierzchnia 

drogi ulicy Leśnej jest w stanie katastroficznym, walczymy z firmą Strabag, aby te dziury 

zostały jak najszybciej załatane, czekając na odnowę dywanikową. Odnowa dywanikowa 

nastąpi po zrealizowaniu inwestycji. Apeluję o ostrożność o zachowanie bezpiecznej 

prędkości na ulicy Leśnej robimy wszystko żeby firma Strabag w porozumieniu z PKP 

nawierzchnie ulicy Leśnej poprawiła.  

Marek Wardziak – Sołtys Głuska – zaprosił na Dni Głuska, które odbędą się 15 lipca. 

Następnie Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk –poinformował, że Pani Burmistrz 

przedstawiła kalendarz najbliższych imprez, natomiast po dwóch imprezach, które odbyły się 
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na Jabłoniach, Jana w Słowinie, szkoda Sołtysi się zawsze starają, zawsze jest przygotowany 

stół tylko szkoda , że po stole hula wiatr. Nie ma radnych, nie ma sołtysów. Z szacunku do 

ciężkiej pracy Sołtysów za przygotowanie tego wszystkiego pokazujcie się na imprezach.  

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXII 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka 

                                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 

 


